



我国沿海双唇形突海链藻的形态学研究

李扬¹, 赵秋兰^{1,2}, 吕颂辉³

1. 华南师范大学生命科学学院, 广东省水产健康安全养殖重点实验室, 广东省高等学校生态与环境科学重点实验室, 广州 510631;
2. 韩山师范学院陶瓷学院, 潮州 521041;
3. 暨南大学生命科学技术学院, 赤潮与水环境研究中心, 广州 510632

MORPHOLOGICAL STUDIES OF *THALASSIOSIRA* SPECIES WITH TWO RIMOPORTULAE FROM CHINESE COASTAL WATERS

LI Yang¹, ZHAO Qiu-Lan^{1,2}, Lü Song-Hui³

1. Guangdong Provincial Key Laboratory of Healthy and Safe Aquaculture, Key Laboratory of Ecology and Environment Science in Guangdong Higher Education, College of Life Science, South China Normal University, Guangzhou 510631, China;
2. Department of Ceramic Technology, Hanshan Normal University, Chaozhou 521041, China;
3. Research Center for Harmful Algae and Aquatic Environment, College of Life Science and Technology, Jinan University, Guangzhou 510632, China

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献 \(25\)](#)

[相关文章 \(15\)](#)

[点击分布统计](#)

[下载分布统计](#)

版权所有 © 《水生生物学报》编辑部

地址：湖北省武汉市东湖南路7号，中国科学院水生生物研究所 电话：027-68780701 Email: acta@ihb.ac.cn

本系统由北京玛格泰克科技发展有限公司设计开发 技术支持: support@magtech.com.cn